
Verslag online comitévergadering 31 mei 2021 om 20 uur 

 

Uitgenodigd: Comité oud en nieuw (2020-2022) en Voorzitter DAG. Iedereen aanwezig. 

 

1. Welkom door Voorzitters 

 

2. Evaluaties van de SVs: sprekers / logistiek 

Alle uiteenzettingen waren interessant. De logistiek is steeds zeer goed verlopen. 

Er werd gevraagd hoe de sprekers bedankt werden.  

1° Filip heeft steeds na de uiteenzetting persoonlijk bij hun thuis een fles champagne 

geleverd ( Johan heeft dit éénmaal overgenomen). 

2° Al de sprekers die online een uiteenzetting gegeven hebben zullen samen met hun partner 

uitgenodigd worden op 1 juli voor een diner in de Faculty Club samen met het Comité en 

André  Van Steen (die de spreker Tom Dierckx heeft aangebracht). De comité leden betalen 

via hun clubrekening, het is de standaard prijs voor een SV. 

Volgende SV van 14 juni: aangezien de FC moet sluiten om 10 uur zijn we verplicht om de 

vergadering te laten aanvangen om 19.15 uur met onthaal om 19.00 uur. Verder zullen we 

de tijd voor rapportering door Voorzitter en commissies beperken. De spreker zou moeten 

beginnen om 20.45 uur, desnoods tijdens het dessert. Ad doet navraag bij FC 

 

3. Machtsoverdracht: draaiboek (uur van aanvang, huldiging leden,…) / verslagen 

25 juni, ook hier moeten we absoluut vroeger aanvangen, namelijk om 19 uur. De 

verschillende interventies/verslagen zullen ingekort worden. Belangrijk is dat Hans wel de 

mogelijkheid krijgt om zijn programma (gedeeltelijk) voor te stellen. 

Filip toonde het draaiboek van vorig jaar dat hij met Ad zal delen.  

Lieven zal meedelen wie de beker Van Hooghten toekomt. Iedere online vergadering telt als 

een normale SV. Verder zal Lieven uitzoeken welke andere bijeenkomsten/bezoeken/acties 

(zoals de DAG voorbereiding) ook in aanmerking komen voor de telling. 

Enkel Ad is tijdens die werkingsjaar officieel op pensioen gegaan. Hij zal de gebruikelijke 

spade ontvangen. (Lieven gaat officieel op pensioen in september). 

De kettingen moeten overgedragen worden. Nieuwe namen moeten toegevoegd worden. De 

plaatjes voor het werkingsjaar van Filip zijn bij Johan. Momenteel ontbreekt het werkingsjaar 

van Raymond waar Johan het nodige voor zal doen bij het District. 

 

4. Overdracht Protocol en Secretariaat: goede raad / vragen 

 

Ad blijft protocol chef. Marc zal van Lieven uitleg krijgen over het noteren en berekenen van 

de statistieken over aanwezigheden. 

 



5. Commissie DAG: evaluatie Moederdag en schenking van het resultaat (waar?, media?) / 

geplande activiteiten / samenstelling werkgroep DAG / Dag van de zoo: welke organisatie? 

 

De actie rond moederdag is goed verlopen. De samenwerking met Kiwanis Oud-Heverlee was 

positief. De inbreng van De Bakermat was zeer aanzienlijk. We concluderen dat we steeds 

een goed doel moeten zoeken dat er zich mee achter zet (was ook zo in het verleden). We 

kunnen de website registratie alsook de presentatie van de bloemen/planten verbeteren. De 

kwaliteit van de planten was misschien niet optimaal. Initiatief is voor herhaling vatbaar. 

 

Resultaat: Volgens de huidige berekening is dit ongeveer 5.900 euro. Hier moeten nog enkele 

giften bijkomen (oa van Marc) en misschien nog andere kleine onkosten afgaan. We 

beslissen om het afgeronde bedrag van 6000 Euro te schenken omdat De Bakermat zelf heel 

veel heeft bijgedragen. 

 

Schenking van het resultaat aan De Bakermat. Kiwanis laat ons de vrijheid om het te 

organiseren. Best dat dit nu asap gebeurt. Beslissing: maandag 14 juni voor onze SV in de tuin 

van de FC. Aanvang: 18.15 uur. Receptie wordt aangeboden. Kiwanis en De Bakermat 

worden uitgenodigd (tot 19 uur).  De Bakermat zal gevraagd worden om ons te helpen met 

een persmededeling en de uitnodiging van de media. Dany zal gevraagd worden voor de 

foto’s (zoniet Ad). Filip kijkt na of dit gaat voor De Bakermat.  

 

John meldt de volgende geplande initiatieven : Voorstelling Hugo Simons, Toneel via André 

Van Steen,… 

Samenstelling van de werkgroep: het voltalige comité naast andere vrijwilligers 

Dag van de Zoo: Luc Cappaert heeft gemeld dat dit opnieuw door zal gaan. Wij laten hem 

beslissen met welke instelling wij zullen deelnemen. 

 

6. Financiën – Penningmeester: stand van zaken / optimaliseren werking / relatie met toezicht 

 

Johan heeft een duidelijk overzicht over de rekeningen. Er zijn geen problemen. Er kruipt wel 

veel werk in.  

Het toezicht van de financiën is heel belangrijk maar kan gezien de omvang van onze vzw 

gemakkelijk georganiseerd worden. De toezichthouder moet bij de penningmeester thuis in 

de documenten een aantal random proeven doen.  

Sommige leden hebben een brief betreffende het UBO register ontvangen. Luc Cappaert 

heeft onze registratie in orde gebracht. 

 

7. 1000 SV – Feedback ontvangen van de leden / samenstelling en werking van de werkgroep 

 

Hans heeft op het voorstel dat voorligt geen bijkomende fundamentele opmerkingen van de 

leden gekregen (buiten enkele concrete voorstellen tot hulp). Het concept is dus zeker 

goedgekeurd.  

Er werden door Raymond, John en anderen nog voorstellen gedaan betreffende potentiële 

sprekers ( stad van de toekomst door IMEC,…). Johan heeft al de Stad Leuven alsook de 

Burgemeester aangeschreven maar nog geen reactie. Hij neemt dit verder op. 

 

Hans zal spoedig nog een vergadering aangaande 1000 SV bijeenroepen. 

 



8. Ledenwerving 

 

Blijft zeer moeilijk. Misschien toch voorzichtig de piste van samenwerking/fusie met een 

andere club bestuderen. 

 

9. Varia 

Vakantievergadering: Folon Foundation in La Hulpe. Best heel het programma laten doorgaan 

op dezelfde locatie (geen extra verplaatsingen). 

Aandacht besteden aan een aantal leden die dit jaar uitzonderlijk veel afwezig waren zelfs al 

was dit hoogstwaarschijnlijk omwille van COVID-19 en onze online aanpak. 

Er zal uitgezocht worden hoe de werking van de ‘gesloten enveloppe’ verloopt. In de statuten 

staat een uitleg rond ‘Erecomité leden’.  

 


